
Zápis ze zasedání AS ETF ze dne 12. dubna 2011 
 

Přítomní senátoři:  prof. ThDr. Pavel Filipi, Mgr. Ing. Ondřej Fischer, Petr Sláma, Th.D., 
Zora Nováková, Dis., Tereza Pleskotová, Ondřej Matějovský, Ondřej Zikmund 
 
Hosté: doc. ThDr. Jindřich Halama (děkan ETF UK), ing. Eva Svobodová (tajemnice ETF 
UK), Matěj Opočenský (člen ASUK) 
 
Program: 1. Rozprava o rozpočtu ETF UK pro rok 2011 a jeho schválení. 

      2. Informace děkana. 

      3. Zpráva z komise Synodní rady pro výběr kandidáta na post studentského faráře. 

      4. Různé. 

Program zasedání schválen 7 – 0 - 0 

 
1. Rozprava o rozpočtu ETF UK pro rok 2011 a jeho schválení 

 
Místopředsedkyně AS ETF Zora Nováková, Dis. otevřela rozpravu. Pan děkan s paní 

tajemnicí seznámili členy AS ETF s úskalími rozpočtu pro tento kalendářní rok. Jedním 
z problémů je studentská ubytovna v pátém patře, která trvale prodělává. Proto probíhá 
jednání s realitními kancelářemi o možnosti pronájmu pátého patra od 30. 6. 2011. Jednání 
však váznou na nedostatku parkovacích míst. Dalšími faktory, které negativně ovlivňují 
rozpočet, jsou růst ceny energií a postupné uvolňování peněz z MŠMT. Pan děkan dále 
informoval členy AS o stále probíhajícím auditu, jehož výsledky by měly být do konce dubna 
známy. 

 
Místopředsedkyně AS ETF dává veřejně hlasovat o rozpočtu ETF UK pro rok 2011. 
 
Rozpočet ETF UK pro rok 2011 schválen 7 – 0 – 0. 
 

2. Informace děkana 
 
 Děkan ETF UK doc. ThDr. Jindřich Halama informoval AS ETF o schválení 
dlouhodobého záměru UK. Jednotlivé fakulty tak mají učinit do 30. 6. 2011. Po projednání 
dlouhodobého záměru Vědeckou radou, jej děkan rozešle mezi senátory, aby jej mohli 
schválit na dalším zasedání. 
 
 AS ETF bere na vědomí.   
 
Ing. Eva Svobodová a doc. ThDr. Jindřich Halama odcházejí. 
 
3. Zpráva z komise Synodní rady pro výběr kandidáta na post studentského faráře. 
 
 Zora Nováková, Dis. zpravila senátory o jednání této komise ze dne 21. 3. 2011. Na 
jednání byli přítomni zástupci SR, ÚCK a ETF UK. ETF UK reprezentovali Zora Nováková, 
Dis. a prof. ThDr. Pavel Filipi. Během jednání proběhly rozhovory s uchazeči o místo 
studentského faráře. Komise se usnesla, že doporučí synodní radě kandidáta Ondřeje Koláře. 
 
   



 AS ETF bere na vědomí.   
 
Odchází prof. ThDr. Pavel Filipi. 
 

4. Různé. 

 

Zora Novákova, Dis. odpoví Markétě Havelkové, místopředsedkyni Studentské unie, 
na její žádost o pomoc při vypracovávání infobrožury pro studenty prvních ročníků UK. 
 

Petr Sláma, Th.D. navrhl nabídnout páté patro budovu ETF UK New York University 
of Prague, aby jej využívala jako kolej pro své studenty. 

 
Příští zasedání senátu bude 21. 6. 2011. 
 
 

Zapsal: Ondřej Zikmund 
 

 
 
  


